
Hikmet Hakioglou, 

Sinds mijn jeugd ben ik bezig geweest met het vissen. Tot de middelbare school veel gevist met de 

vaste stok in onze polderwateren. In mijn puber jaren hield ik me voornamelijk bezig met het vissen 

op het zoute water dit veel met mijn vader. Toen de hormonen begonnen op te spelen heb ik vele 

jaren niet meer gevist.  

Ik denk dat het 1997 was en ik een buurtbewoner in de wetering bij ons een zeelt zag vangen. Toen 

begon het weer te kribbelen en ben weer begonnen met vissen. De jaren die hierop volgden heb 

gevist op de zeelt en op de karper met de pen. De laatste jaren houd ik me voornamelijk bezig met 

het vliegvissen en roofvissen.  

Aan de waterkant leer je mensen kennen en zo ben ik in het bestuur gekomen van Ons Belang die 

het beheer had over de wateren binnen Alblasserdam. Ik ben me bezig gaan houden met de jeugd. 

Na een fusie van Ons Belang met de Verenigde Alblasserdamse  Hengelaars heb ik plaats genomen in 

het bestuur met de taak de Jeugd. Ik heb toen samen met Jacco Zanen en Ton de Boom een jeugd 

commissie opgericht en met elkaar hebben we verschillende activiteiten georganiseerd ook in 

samenwerking met Sportvisserij Zuidwest Nederland. 

In 2018 kregen we de beschikking over een club gebouw en nu konden we meer doen met de jeugd. 

We proberen om de week op donderdagavond kinderen iets te leren op het gebied van vissen en de 

eerste zaterdag van de maand gaan we seizoen gebonden vissen. 

Dit word mijn derde jaar dat ik ook in de jeugd commissie bij SVZW zit. Ik vind het belangrijk dat we 

de jeugd helpen en ondersteunen zodat zij voor nu en later een hele mooie hobby hebben.  


